

Disclaimer: This directory is compiled by Malaysian Care as information only. Listing in our directory does not indicate association or endorsement by Malaysian Care. We do not promote or recommend any particular therapy, treatment, professional system, service organisation or company.

免责声明：基怀所汇编的这本通讯录纯属参考资料。在此通讯录中的关怀机构不是基怀的联合伙伴或基怀支持的机构。我们不鼓吹任何治疗方法、专业系统或服务机构。

We need your help to keep the directory updated and accurate!  
我们需要您的帮助，使这通讯录的资料是更新且正确的。

While every effort is made to ensure the accuracy of information, relocation, re-organisation or closure can affect such listing. Please let us know if you know of any changes or notice any mistakes.  
我们正尽可能地确保资料的准确性。若您知道机构搬迁、重组或关闭等任何的变动或资料错误，请通知我们。

For NEW organisation/centre which wish to be included in the directory, please fill up this form.  
若贵机构/中心的资料不在这通讯录，而你们愿意提供资料以纳入这通讯录，请填写此表格

Thank You. 谢谢!

## Directory of Christian Social Concern Form 基督徒社会关怀机构通讯录回应表

For ADDITION of a new organisation to Directory (**You need to fill up the whole form**)

For UPDATE (**You only need to fill up 'Name of Organisation' and information that have changed.**)

Name of Organisation			
机构名称			
Address地址			
Mailing Address (If different from the above) 邮寄地址 (若与以上的有别)			
Church Affiliation 附属的教会			
Organization's background/details (max: 50 words) 机构的背景/详情(不超过50个字)			
Organization's objectives (max: 50 words) 机构的宗旨(不超过50个字)			
Contact Person & Designation 联络人/职位			
Tel电话		Fax传真	
Email电邮		Mobile No. 手机号码	
Website/blog网站/部落格			

## Services Provided 机构所提供的服务

Categories 种类 :

- |  |   |
|--|---|
| <input type="checkbox"/> Children 儿童关怀         | <input type="checkbox"/> HIV/AIDS 爱滋病患者关怀           |
| <input type="checkbox"/> Disability 残障关怀       | <input type="checkbox"/> Prison & Drugs 监狱与毒品事工     |
| <input type="checkbox"/> Education/Literacy 教育 | <input type="checkbox"/> Senior Citizen Caring 乐龄关怀 |
| <input type="checkbox"/> Single Parent 单亲关怀    | <input type="checkbox"/> Counselling 辅导             |

Others, please specify 其他, 请说明:

No.	Type of services 服务的类别	Location / Address 地址	Spoken Language 媒介语
1.			
2.			
3.			
4.			

**Submitted by 提交**

Full Name 全名: \_\_\_\_\_ Designation 职位: \_\_\_\_\_

Email 电邮: \_\_\_\_\_ Date 日期: \_\_\_\_\_

Please return completed form to us  
 By fax: **03-90584057** or email: **mail@malaysiancare.org**  
 请以传真或电子邮件把填妥的表格发送给我们。

**Disclaimer 免责声明:**

The editor reserves the right to edit any details/information in the directory for accuracy and brevity as well as to include or exclude any organisation according to purpose of the directory.  
 编辑有权修改通讯录的任何资料, 以便更精准地表达, 也有权按照通讯录的目的, 纳入或排除所有回应的机构。